Fédération Nationale des Sourds de France 41 rue Joseph Python, 

75020 PARIS 

January 2010 

Google Europe Scholarship for Students with Disabilities 2010 

Dear Sir/Madam, 

Access to knowledge is our passion. When it comes to higher education for promising scholars, we do not want anything to stand in the way. That is why we are pleased to announce the 2010 Google Europe Scholarship for Students with Disabilities. 

Multiple scholarships will be awarded based on the strength of candidates' academie performance and demonstrated passion for computer science. A group of Bachelor's, Master's, and PhD students will be chosen from the applicant pool. This is a EUR 7,000 (or equivalent) scholarship for the 2010/2011 academie year and the deadline for submission is 15th March 2010. Vou can find more details at http://www.google.com/studentswithdisabilities-europe/ . 

We hope to make the 2010 Google Europe Scholarship for Students with Disabilities successful and we would like your help in doing so. Can you help spread the word by putting the attached posters up in your department and by forwarding the information about the scholarship to your Bachelor's, Master's, and PhD students? The scholarship is for students with disabilities studying Computer Science, Computer Engineering, Informatics or closely related technical fields. 

Thank you very much for your help. Best regards, 

Beate List 

Google EMEA University Programmes blist@google.com 

Fédération Nationale des Sourds de France 41 rue Joseph Python, 

75020 PARIS 

janvier 2010

Google Europe des bourses d'études pour les étudiants handicapés 2010

Cher Monsieur / Madame,

L'accès au savoir est notre passion. Quand il s'agit de l'enseignement supérieur pour les universitaires prometteurs, nous voulons que rien de se mette en travers de leur chemin. C'est pourquoi nous sommes heureux d'annoncer que Google Europe crée en 2010 des bourses d’études pour les étudiants handicapés.

De nombreuses bourses seront attribuées en fonction de l’excellence des résultats scolaires des candidats et de leur passion pour l'informatique. Un groupe de bacheliers, d’étudiants en maîtrise et en doctorat seront choisis parmi le bassin de candidats. Il s'agit d’une bourse d'un montant de EUR 7.000 (ou équivalent) pour l'année scolaire 2010/2011 et la date limite d’inscription est le 15 Mars 2010. Vous trouverez plus de détails sur http://www.google.com/studentswithdisabilities-europe/.

Nous espérons faire un succès de Google Europe 2010 bourses d'études pour les étudiants handicapés et pour ce faire, nous aimerions avoir votre aide. Pouvez-vous nous aider à passer le mot en diffusant les affiches ci-jointes dans votre département et en transmettant les informations sur la bourse d'études auprès des bacheliers, des étudiants en maîtrise et en doctorat ? Les bourses d’études sont réservées aux élèves handicapés qui étudient l’Informatique, l’ingénierie informatique, ou les domaines techniques étroitement liés à l’informatique.

Merci beaucoup de votre aide.

Cordialement,

Google Europe Scholarship for Students with Disabilities 

Access to knowledge is our passion. When it comes to higher education for promising scholars, we do not want anything to stand in the way. That is why we are pleased to announce the Google Europe Scholarship for Students with Disabilities. Google is committed to helping the innovators of the future make the most of their talents by providing scholarships and networking retreats for computer science students with disabilities. This scholarship aims to help dismantle barriers that keep students with disabilities trom entering computing, encourage them to excel in their studies and become active role models and leaders in creating technology. 

Multiple scholarships will be awarded based on the strength of candidates' academic performance and demonstrated passion for computer science. A group of Bachelor's, Master's, and PhD students will be chosen from the applicant pool. Applications will be reviewed by a committee of researchers and engineers. The scholarship recipients will each receive a EUR 7,000 (or equivalent) scholarship for the 2010/2011 academie year. 

ln June 2010, ail scholarship recipients will be invited to visit Google's Engineering Centre in Zurich for an all-expenses-paid networking retreat. It will include workshops with a series of speakers, panels, breakout sessions and social activities, and will provide an opportunity to meet and share experiences. 

Eligibility requirements Candidates must be: 

· A student entering the final year of a Bachelor's degree, or enrolled in a Master's or PhD programme (or equivalent), in 2010/2011. 

· Enrolled at a University in Europe. Citizens, permanent residents, and international students with disabilities studying at a University in Europe are eligible to apply. 

· Studying Computer Science, Computer Engineering, Informatics, or a closely related technical field. 

· A person with a disability. The term persons with disabilities is used to apply to 

ail persons with disabilities including those who have long-term physical, mental, intellectual or sensory impairments which, in interaction with various barriers may hinder their full and effective participation in society on an equal basis with others. 

For full details, please visit us at www.google.com/studentswithdisabilities-europe/ 

The application deadline is 15th March 2010. 

• •• 

• • •• 
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Google Europe des bourses d'études 2010 pour les étudiants handicapés

L'accès au savoir est notre passion. Quand il s'agit de l'enseignement supérieur pour les universitaires prometteurs, nous voulons que rien de se mette en travers de leur chemin. C'est pourquoi nous sommes heureux d'annoncer que Google Europe crée en 2010 des bourses d’études pour les étudiants handicapés. Google s'est engagé à aider les innovateurs de l'avenir, à tirer le meilleur parti de leurs talents en offrant des bourses et des retraites de réseautage pour les étudiants en informatique handicapés. Cette bourse vise à aider à faire tomber les barrières qui empêchent les étudiants handicapés d’entrer dans l'informatique, à les encourager à exceller dans leurs études et à devenir des modèles actifs et des dirigeants dans la création de la technologie.

De nombreuses bourses seront attribuées en fonction de l’excellence des résultats scolaires des candidats et de leur passion pour l'informatique. Un groupe de bacheliers, d’étudiants en maîtrise et en doctorat seront choisis parmi le bassin de candidats. Les demandes seront examinées par un comité de chercheurs et d'ingénieurs. Les étudiants boursiers recevront chacun une bourse d’un montant 7.000 € (ou l'équivalent) pour l'année scolaire 2010/2011.

En Juin 2010, tous les étudiants boursiers seront invités à visiter le Centre d'ingénierie de Google à Zurich à l’occasion d’une retraite de mise en réseau tous frais payés, Cela comprendra des ateliers avec des intervenants, des tables rondes, des réunions en petits groupes et des activités sociales, et sera l'occasion de rencontre et de partage d’expériences.

Conditions d'admissibilité

Les candidats doivent être: 

• Etudiant en dernière année d'un baccalauréat, ou engagé dans une maîtrise ou un doctorat (ou équivalent), en 2010/2011.

• inscrit dans une université en Europe. Les citoyens, résidents permanents, étudiants étrangers handicapés étudiant dans une université en Europe sont admissibles au programme.

• Etudier les sciences informatiques, l’ingénierie informatique, ou un domaine technique étroitement lié à l’informatique

• Une personne ayant un handicap. Le terme « personne handicapée » utilisé s’applique à toutes personnes handicapées, y compris celles qui ont un handicap de longue durée physique, mental, intellectuel ou sensoriel et qui rencontrent des difficultés telles que leur pleine et entière participation à la société ne peut pas se faire sur un pied d’égalité avec les autres.

Pour plus de détails, visitez notre site : www.google.com/studentswithdisabilities-europe/
La date limite d'inscription est le 15 Mars 2010.

